

CUMULATIVE ELIGIBLE CAPITAL DEDUCTION

Name of corporation	Account / Business Number	Taxation year-end Day Month Year
---------------------	---------------------------	---

- For use by a corporation that has eligible capital property. For more information, see the *T2 Corporation Income Tax Guide*.
- A separate cumulative eligible capital account must be kept for each business.

BOX 1 – CALCULATION OF CURRENT YEAR DEDUCTION AND CARRY-FORWARD

Cumulative eligible capital – balance at beginning of taxation year (if negative, enter nil)	_____	A
Add: Cost of eligible capital property acquired during the taxation year *	_____ X 3/4 = _____	B
Subtotal (amount A plus amount B)	_____	C
Deduct: Proceeds of sale (less outlays and expenses) from the disposition of an eligible capital property during the taxation year	_____ D	
The gross amount of a reduction in respect of a forgiven debt obligation as provided for in subsection 80(7)	_____ E	
Subtotal (amount D plus amount E)	_____ X 3/4 = _____	F
Cumulative eligible capital balance (amount C minus amount F)	_____	G
<small>(If amount G is negative, enter nil at line I and proceed to BOX 2)</small>		
Current year deduction	Amount G _____ X 7% = _____	H
<small>(Deduct amount H on Schedule T2S(1))</small>		
Cumulative eligible capital balance at the end of the taxation year	_____	I
<small>(Amount G minus amount H) (if negative, enter nil)</small>		

* The cost of eligible capital property acquired is to be reduced by the amount of any government assistance the taxpayer received or is entitled to receive in respect of the expenditure and to be increased by the amount of the repayment of such assistance.

BOX 2 – AMOUNT TO BE INCLUDED IN INCOME ARISING FROM DISPOSITION
(Complete this box only if the amount at line G is negative)

Amount from line G above (show as a positive amount)	_____	J
Deduct: Total cumulative eligible capital deductions claimed for taxation years commencing before July 1, 1988	_____ 1	
Less: Negative balances in the cumulative eligible capital account that were included in income for taxation years commencing before July 1, 1988	_____ 2	
Line 1 minus line 2	_____ X 1/2 = _____	K
<small>(If negative, enter nil)</small>		
Amount to be included in net income on Schedule T2S(1)	_____	
<small>(Amount J minus amount K)</small>		

DÉDUCTION POUR MONTANT CUMULATIF DES IMMOBILISATIONS ADMISSIBLES

Raison sociale de la société	Numéro de compte/d'entreprise	Fin de l'année d'imposition						
		<table border="1" style="width:100%; border-collapse: collapse;"> <tr> <td style="width:33%; padding: 2px;">Jour</td> <td style="width:33%; padding: 2px;">Mois</td> <td style="width:33%; padding: 2px;">Année</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;"> </td> <td style="text-align: center;"> </td> <td style="text-align: center;"> </td> </tr> </table>	Jour	Mois	Année			
Jour	Mois	Année						

- À l'usage des sociétés qui ont des immobilisations admissibles. Pour plus de renseignements, reportez-vous au *Guide T2 – Déclaration de revenus des sociétés*.
- Un compte distinct pour le montant cumulatif des immobilisations admissibles doit être tenu pour chaque entreprise.

PARTIE 1 – CALCUL DE LA DÉDUCTION POUR L'ANNÉE EN COURS ET CALCUL DU REPORT

Montant cumulatif des immobilisations admissibles – solde au début de l'année d'imposition (si le montant est négatif, inscrire zéro)	_____	X 3/4 =		_____	A
Plus: Coût des immobilisations admissibles acquises pendant l'année d'imposition *	_____			_____	B
Total partiel (montant A plus montant B)				_____	C
Moins: Produit de disposition des immobilisations admissibles (moins les débours et dépenses) effectuée dans l'année d'imposition	_____		D		
Le montant brut de la réduction relative au montant remis sur la dette selon le paragraphe 80(7)	_____		E		
Total partiel (montant D plus montant E)				_____	F
Solde du montant cumulatif des immobilisations admissibles (montant C moins montant F)				_____	G
(Si le montant G est négatif, inscrire zéro à la ligne I et passer à la PARTIE 2.)					
Déduction pour l'année	Montant G _____		X 7% =	_____	H
(Déduire le montant H sur le relevé T2S(1).)					
Solde du montant cumulatif des immobilisations admissibles à la fin de l'année d'imposition (montant G moins montant H) (si le montant est négatif, inscrire zéro.)				_____	I

* Le coût des immobilisations admissibles acquises sera réduit du montant de toute aide gouvernementale que le contribuable a reçu ou est en droit de recevoir à l'égard de la dépense et sera augmenté du montant, provenant d'une telle aide, qui a été remboursé.

PARTIE 2 – MONTANT À INCLURE DANS LE REVENU PROVENANT DE LA DISPOSITION (Compléter cette partie seulement si le montant G est négatif)

Montant G ci-dessus (indiquer comme si le montant était positif)	_____			_____	J
Moins: Total des déductions pour montant cumulatif des immobilisations admissibles demandées pour les années d'imposition commençant avant le 1 ^{er} juillet 1988	_____	1			
Moins: Soldes négatifs du compte du montant cumulatif des immobilisations admissibles qui ont été inclus dans le revenu pour les années d'imposition commençant avant le 1 ^{er} juillet 1988	_____	2			
Montant 1 moins montant 2 (si le montant est négatif, inscrire zéro)				_____	K
Montant à inclure dans le revenu net sur le relevé T2S(1) (montant J moins montant K)				_____	